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Democratic leaders around the world are finding it increasingly difficult to exercise
strong leadership and maintain public support. However, there is nowhere that this
has proven to be as challenging of a task as Japan, which has seen its top leaders
change more often over the past 25 years than any other major country in the world.
The current prime minister has strived to put an end to this pattern, but can he buck
this historical trend? More fundamentally, why do Japan's prime ministers find it so
difficult to project strong leadership, or even stay in office? And what are the
ramifications for Japan's partners and for the world? This volume, authored by
contributors who straddle the scholarly and policymaking worlds in Japan, explores
the obstacles facing Japan as it looks for greater leadership and explains why this
matters for the rest of the world.
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评论

比较简单的政策类的出版物，而且还有细谷神棍的冠名！嘛~真是相当惊悚的文集了。
虽然大部分论文都是注水的，看的都觉得简直尴尬233。不过，Takao
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Ochi的那一章写的的确是蛮好的。而且，此书中指出官房长官对于首相指导力的重要作
用，多少还是有一点启发意义的。毕竟，桥本的行政改革之后，协调所有省厅和扮演内
阁府发言人的重要角色的职务就是官房长官了。按照信田神棍的说法，官房长官在日本
相当于美国副总统的重要角色。多少还是非常有意思的。想起来，日本政治研究的学者
，尤其是美国的，的确说话方式往往很捉急，议论好走极端，急于下断言，最后无非是
反复打自己的脸。一会儿说，行政改革其实没有什么用，首相不照样还是换来换去，这
两年又说，没有人制衡首相的权力，民主在日本已经衰退了，所以你们到底是想要怎样
？
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